
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 07.11.2022 

Deltagere:   alle   

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer: Lise-Lotte 

2. valg af referent: Ulla 

3. godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. godkendelse af sidste referat: Godkendt 

5. opfølgning af pligter/opgaver (Steff, Ulla, Betina, Grethe, Lise-Lotte)  

6. økonomi ved kassereren: Intet nyt 

7. WUSB: Lise-Lotte har skrevet til formand om, hvem der skal dømme hvad, og 

svaret retur var at de vendte tilbage på et senere tidspunkt. Arion vil give 10 

sække til WUSB. Oliver vil gerne være hovedsponsor hele 2023 de vil give det 

samme som Faunakram, hvis de bliver hovedsponsor kan medlemmer få 

rabat, og har man flere hunde kan der laves en god pris. Liselotte snakker med 

Olivers i Herning. Paraply bliver alt for dyre for hver grå nuance er en farve. 

Lise-Lotte har fået lavet en hagesmæk med logo i fornuftig pris.  

Hotel: Ulla ringer onsdag og snakker med hende. Lise-Lotte sender oversigt til 

Ulla, hvilke værelser vi skal bruge. Møde faciliteter (holdes på campingplads) 

banket fredag holdes på hotellet. Er det både hovedret og dessert på 

buffeten.  

Konto: det vil være bedst at have en specifik konto (Lise-Lotte laver en konto) 

Hjemmeside: logoer fra sponsor, oplysning møder på campingplads, 

dommernavne. Muligvis priser på drikkevare, og hvad menuen indeholder, 

Hvad vil det koste med fri øl, vin og vand i et par timer 



8. avl og sundhedsudvalget: Metalbeskrivelse, gav et underskud på ca. 2200 kr. 

Der var kun 5 hunde tilmeldt, havde der været 5 hunde mere, var det gået op. 

Rottweiler klubben har været flinke at låne os bane gratis. De 3 Bernharder 

der mødte op havde en god og udbytterig dag, med masse af nyttig viden. Vi 

skal være bedre til at reklamere for at Bernharder tilmelder sig ”andres” 

klubber mentalbeskrivelser. Muligvis smide nogle datoer i bladet. Grethe har 

prøvet at sammenligne de gamle data og denne gang,  og at det ser ud som 

om at vi kan have et problem med lyd. DKK inspariationsmøde: 

formandsmøde, hvorfor kommer der ikke en forklaring fra DKK, hvis DKK 

vælger en anden løsning end den klubben har indstillet i forhold til 

forespørgsler fra DKK 

9. udstillingsudvalget: juleudstilling. Styr på flybillet, all inklusiv ophold på 

Markus hotel i Assens, Vibeke og Finn henter dommeren i Billund og henter 

hende lørdag og køre hende til Billund søndag. Der er bestilt rosetter, Steff og 

Siw sender til Ulla hvad der er til tombola. Steff har lavet gaver til nye udstiller 

(en hund) 7 stk. Julefrokosten er næsten færdigforhandlet. Betina laver en 

seddel til frokost. Steff har dommergave. Ulla henter et juletræ + pynt. 

Tæpper Sussanne mener godt at hun kan have dem fra Vejle med. Steff har 

præmiehunde (Steff 2 + reserve 1 Vejle 1 Saltum 1 )  Betina har lodder 

(båndkasse).  

Udstillingskalender er svært at lave her til nytår, da der et par usikker, laves 

færdig først på året 

Midtsjællands udstilling gik godt.  

 

10. aktivitetsudvalget:   Vores foredragsholder kan ikke overskue et foredrag i 

første kvartal. Lise-Lotte har kontakt med en anden, der gerne vil holde et 

foredrag ang. olie (alternativ behandling). Ulla prøver at spørge Ullas dyrlæge 

om hun vil holde et ”førstehjælps foredrag”  

11.  Klubbens medier:  Siw har lavet bladet. Ulla sender referat til medie. 

12. lederen til næste nr. af Bernharden Skrives af Ulla. Der er deadline d. 25. 

januar 

13. næste møde: 5. december  

14. eventuelt: DKK inspirationsdage: tendens for udstillingsdeltager er næsten det 

sammen som før alle vores kriser. Frivilligheden i forandring: du kan ikke lave 

om på andre med du kan forstå andre. 

Godt foredrag om HD 



Lise-Lotte syntes det var givende at være derovre, og syntes at flere måske 

burde deltage næste år. 

 

 

 

 

 


